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                Husie 

 

 

 

 

 

 

 

  

Protokoll nr 7 2023 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2023-10-27 

 

 

 

Närvarande: 

 

 

60 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordföranden informerade om nödutgångar och instruktioner i 

händelse av brand, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat. Därefter sjöng vi tillsammans under ledning av Gun 

Bäckman. 

 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll från 2023-09-29 godkändes, 

ordföranden informerade om att protokoll finns på vår 

hemsida under fliken ”Om oss”. 

 

 

§ 4 Nya medlemmar: 3 nya medlemmar är anmälda och registrerade i 

medlemssystemet: 

Anders Sävrup, Peter Lindqvist och Anette Johnsson. 

Föreningen har idag 605 medlemmar registrerade. 

 

 

§ 5 Riksorganisationen: Ordförande informerade om nyheter från Riksorganisationen. 

Ny tandvårdsreform ska prioritera äldre. 

Socialminister Jakob Forssmed bekräftade att även den här 

regeringen vill se ett högkostnadsskydd i tandvården som mer 

liknar det som finns i övrig hälso- och sjukvård. Det ska nu 

utredas under det kommande året för att träda i kraft vid 

årsskiftet 2025–2026. 

 

§ 6 Distriktet: Inget nytt. 
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§ 7 Samorganisationen: Ordförande informerade om aktiviteter i Malmö: 

Café Seniorerna den 3 november kl. 13.00-14.30: 

Malmö museers byggnadsantikvarier Pia Wallin och Helena 

Rosengren berättar om försvunna och bevarade byggnader i 

Malmö. 

Anmälan till 040-775 40 

 

§ 8 PRO Husie: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordförande Bengt 

Styrelsen behöver fler personer till styrelsearbete och 

valberedning. Intresserade kan anmäla sig till valfri 

styrelsemedlem. 

 

Webbredaktören Jonas 

De medlemmar som ännu inte lämnat sin e-postadress 

uppmanades att göra det för att snabbare få information från 

föreningen och PRO. 

Jonas informerade om att vi uppdaterar löpande interna och 

externa nyheter samt akut information på vår hemsida och 

Facebook sida. 10 nya inlägg sedan senaste medlemsmötet. 

Besöksfrekvensen senaste året 8350, 161 per vecka och 23 per 

dag. Besök gärna för att vara uppdaterade. 

 

Programkommittén Jonas 

Jonas lämnade rapport om vad som planeras i vårens program. 

Program för våren beräknas komma ut mellan lucia och jul. 

Ronny Hultman informerade om resa till Stockholm och 

besök på föreställningen Änglagård, anmälan pågår. 

Sista anmälningsdagen till Arlövsrevyn är den 31 oktober, det 

finns platser kvar. 

 

Boulekommittén Ylva 

Idag spelad 25 medlemmar. 

Husie gjorde bra ifrån sig i seriespelet utan att komma på 

första plats. 

Inomhusserien har startat, Husie deltar med 7 av 29 lag. 

Boulebanorna är ombyggda så nu får spelarna vänja sig vid 

nya banor. 

 

Nästa möte den 24 november 

§ 9 Hemsidan: Vår hemsida på www.pro.se/husie. Vi finns även på 

Facebook. 

 

§ 10 Övriga frågor: 

 

Medlemmen Gunilla Holmgren önskade information från 

övriga cirklar. 

Berit Lindberg informerade om Linedance som pågår på 

Solängen. 

Berit Lindberg informerade också om Husies historia och hur 

medlemmarna i cirkeln deltog med egna berättelser och 

undersökningar. 

http://www.pro.se/husie


3 

 

En deltagare i cirkeln släktforskning informerade om hur 

släktforskning kan vara en intressant sysselsättning. 

Gun Bäckman informerade om PRO Husies körer Vårat Gäng 

och i synnerhet Happy Days som hon leder. Antalet 

körmedlemmar minskar och det är angeläget att få fler 

deltagare för att körerna ska fungera. Gun föreslog att det 

kanske är möjligt att slå ihop körerna till en kör för att få 

tillräckligt med medlemmar. 

Gun Bäckman redogjorde också för cirkeln akvarellmålning, 

var och när de träffas. 

Agneta Ström berättade om bangolfen och förutsättningarna 

för att delta. 

Medlem önskade mer information om aktiviteter för inbjudna 

85-åringar. 

Bengt Sjöholm informerade att frågan just nu bearbetas i 

styrelsen och information kommer ut så fort den finns. 46 av 

våra medlemmar har anmält intresse att delta, 42 000 kr är 

budgeterade för denna aktivitet. 

 

§ 10 Avslutning: 

 

 

 

 

 

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

Efter mötet bjöd föreningen på kaffe och kaka samt lotteri. 

Peter ”Trollis” Ehsing bjöd på magisk och humoristisk  

stand-up underhållning 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson 

               Justeras 

 

 

 

 

 

 

               Bengt Sjöholm 

  

 


